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ZDRUŽENJE HMELJARJEV SLOVENIJE,  
Mestni trg 7, 3310 ŽALEC, matična št.:1833995, davčna št.: 96042796 

 
 Datum: 1. 03. 2024 
  

 
ZAPISNIK OBČNEGA ZBORA 

  
Združenja hmeljarjev Slovenije, ki je bil v četrtek, 29. februarja 2024 s pričetkom ob 12:30 uri, 
v dvorani Gasilskega doma Šempeter, Ob rimski nekropoli 1, Šempeter. 

Občnega zbora se je udeležilo od 219 članov Združenja 53 članov, ni bilo predloženih  
pooblastil o zastopanju na občnem zboru. 

Navzoči gostje:  
 
Aleksander Reberšek – poslanec Državnega zbora RS, Marko Repnik – župan Občine 
Prebold, Janko Kos – župan Očine Žalec, Alan Bukovnik – župan Očine Radlje ob Dravi, 
Marjan Golavšek – podpredsednik KGZS, Stanko Jamnik – direktor KGZ Celje, Bojan Cizej – 
direktor IHPS Žalec, Erna Podgornik – svetovalka za razvoj podeželja Občine Žalec, Branko 
Ribizel – predsednik TD Braslovče, Minca Marovt – predsednica Društva podeželske 
mladine Sp. Savinjske doline, Marija Petre – Šotori Petre, Sabina Palir – Šotori Petre.  

Dnevni red: 

1. Otvoritev in pozdrav 
2. Kulturni program 
3. Imenovanje organov občnega zbora 
4. Izvolitev verifikacijske komisije 
5. Poročilo predsednika o delu Združenja za leto 2023 in za mandatno obdobje 
6. Poročilo aktualnega hmeljarskega para za čas od od septembra 2023 do Občnega 

zbora 
7. Poročilo blagajnika  
8. Poročilo tajnika  
9. Poročilo nadzornega odbora  
10. Poročilo: 

- komisije za priznanja in odlikovanja 
- odbora za hmeljarstvo  
- odbora za promocijo hmeljarstva 
- disciplinske komisije 

11. Poročilo verifikacijske komisije 
12. Razrešnica predsednika, blagajnika, tajnika in članov upravnega odbora, nadzornega 

odbora, komisije za priznanja in odlikovanja, odbora za hmeljarstvo in disciplinske 
komisije 

13. Volitve članov upravnega odbora, predsednika, blagajnika, tajnika, nadzornega 
odbora, članov odborov in komisij 

14. Razprava po poročilih in beseda gostov 
15. Plan dela in finančni plan za leto 2024 
16. Potrditev članarine za leto 2024 
17. Razno. 
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Ad 1) Otvoritev in pozdrav  
Za slovesnejši uvod v zasedanje občnega zbora je zaigral Urban Randl na harmoniko 
tradicionalno vižo Savinjska dolina. 
 
Predsednik Združenja  Ivan  Oset je po uvodni skladbi pričel 20-to zasedanje  občnega zbora 
Združenja hmeljarjev Slovenije in vse prav prisrčno pozdravil. Poseben pozdrav je namenil 
tudi gostom.  
 
Predlagal je  enominutni molk za vse preminule hmeljarje, hmeljarske starešine in hmeljarske 
strokovnjake.  
 
 
Ad 2)  Kulturni program 
 
V kulturnem programu so zapele še sestre Sedminek: Jera, Kati in Liza.  
 
Ad 3)  Imenovanje organov občnega zbora 
 
Predsednik Združenja  je  predlagal, da  občni zbor potrdi  delovno predsedstvo v sestavu: 

• Ciril Terglav – delovni predsednik 

• Špela Razboršek  – članica 

• Irena Friškovec – članica in 

• Alenka Šaver – zapisnikarica. 
 
Predlagal je  overitelja  zapisnika: 

• Janko Bizjak in 

• Milan Pustoslemšek  
 
Predlog je zbor sprejel in potrdil. 
 
Delovni predsednik Ciril Terglav  se je  zahvalil  za zaupano nalogo in vse navzoče člane in 
goste tudi sam pozdravil ter predlagal, da zbor sledi dnevnemu redu, ki so ga sicer dobili z 
vabilom, a ga je navzočim še enkrat prebral.  
 
Ad  4.) Izvolitev verifikacijske komisije 
 
Delovni predsednik je podal predlog za  imenovanje verifikacijske komisije  v sestavu: 

• Pavla Gostečnik – predsednica  

• Helena Gajšek – članica  

• Janko Bizjak – član. 
 
Navzoče je vprašal, če ima mogoče kdo drugačen predlog. Ker drugega predloga ni bilo, je 
komisijo povabil, da  prične z ugotavljanjem navzočnosti na tem občnem zboru. 
 
Ad 5) Poročilo predsednika  o delu Združenja v letu 2023 in kratek povzetek delovanja 
Združenja v obdobju 2020 do 2024  
 
Predsednik Združenja je še enkrat lepo pozdravil vse navzoče in podal poročilo o delu in 
izvajanju programa v preteklem letu 2023 in v mandatnem obdobju:  
 
»1.) Naše aktivnosti so se začele takoj po novoletnih praznikih. 
Iz občinskega urada sem bil povabljen 4 . 1. 2023 na sestanek za državno prostorsko 
načrtovanje za zagotavljanje poplavne varnosti Savinjske doline. Sprejeli smo sklep, da bi 
Občina Žalec pritiskala na stroko, ki bo načrtovala projekte, da je potrebno od izvirov vseh 
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vodotokov, ki so pritoki reke Savinje, urediti struge in umestiti nekaj mokrih zadrževalnikov, ki 
bodo ob morebitnih poplavah rezervoarji za to vodo, v sušnih obdobjih pa uporabljeni za 
namakanje celotne doline. 
V januarju 2023 je bila v Kulturnem domu v Žalcu javna razgrnitev, ki  in je bila zelo burna. V 
imenu ZHS sem dal pripombo k pobudi za načrtovanje in zelo podpiral predloge, ki jih je 
izdelala KGZS od točke 1. do točke 7. V točki 1. piše, da mora prostorsko načrtovanje 
celovito reševati problematiko voda – za namakanje in poplavno varnost.  Da je v 
načrtovanju mišljeno vse to, je 19. 1. 2024 zagotavljal državni sekretar g. Fištravec na 
sestanku v žalskem hotelu. Če ne bo država požrla besede, da se bo poplavno varnost zares 
urejalo od zgoraj navzdol in umaknilo suhe zadrževalnike iz hmeljišč, bo storjen velik korak 
naprej. 
2.)  Po novoletno srečanje članov Združenja smo izpeljali 8. 1. 2023 v gostišču Rimljan v 
Šempetru. Razpoloženje je bilo veselo in naši člani so bili mnenja, da je potrebna takšna 
srečanja nadaljevati. 
3.)  Vsakoletnega hmeljarskega seminarja v organizaciji IHPS se udeleži lepo število naših 
hmeljarjev in vedno ga slavnostno otvori aktualni hmeljarski par. Tako je bilo tudi v leto 2023, 
ko sta dvodnevni seminar v Portorožu slavnostno otvorila hmeljarski starešina Aljoša Uršič in 
hmeljska princesa Minca Marovt, za kar jima iskreno hvala. Seminar je potekal 9. in 10. 
februarja 2023. 
4.)  Na svoji redni 28. seji 17. 2. 2023 je upravni odbor ZHS sprejel program dela za leto 
2023, ki ga je kasneje potrdil tudi občni zbor 1. 3. 2023 v dvorani v Preboldu. V programu 
dela je potrdil tudi nastop na mednarodnem sejmu BrauBeviale v Nürnbergu v Nemčiji. Ob tej 
priliki bi se rad zahvalil tudi županu Občine Prebold g. Marku Repniku za gostoljubje za 
izvedbo občnega zbora in za izvedbo kulturnega programa. Na 27. in 28. seji UO smo si 
zadali kar nekaj nalog, ki so bile tudi realizirane. Prav gotovo so mnogi dopisi Vladi RS in 
MKGP zaradi zelo povečanih stroškov repro materiala v letu 2022, kjer smo predložili tudi 
kalkulacijo pridelave hmelja, pripomogli, da se je oblast začela zavedati, da smo v zelo 
težkem položaju in vsaj za sušo so hmeljarji dobili nekaj izplačil, če že nismo dosegli razlike 
za zelo slabo prodane količine.  
5.) Hmeljarji in gasilci smo med seboj precej povezani, kajti če pride do požara, so nam 
gasilci prva pomoč pri obvarovanju naših objektov. Zato smo se rade volje udeležili njihovih 
pripravljalnih dogodkov za organizacijo 18. kongresa Gasilske zveze Slovenije, ki jo je na 
svoja ramena prevzela GZ v Žalcu, katere predsednik je član UO Združenja Milan 
Pustoslemšek. Na dveh pripravljalnih dogodkih, 14. januarja v Rogaški Slatini 1. aprila na 
Rogli smo delegatom kongresa predstavili slovensko hmeljarstvo in z velikim zanimanjem so 
nas poslušali. Ponosen sem, da smo jim lahko bili v pomoč pri prevozu zaščitnih ograj iz 
Celja, ki so ga opravili fantje iz naših hmeljarskih kmetij. Povabili so nas k zabijanju pipe v 
sod, kar se šika, da je v središču hmeljarstva teklo pivo oba dneva kongresa 6. in 7. oktobra. 
6.)  V mesecu aprilu, točno 5. 4. 2023, se je začela notranja kontrola, ki se je za obdržanje 
certifikata v letu 2023 tudi uspešno izvedla. Prav tako je bila uspešno izvedena zunanja 
presoja od predstavnika Bureau Veritas. 
7.)  Vsako leto sodelujemo tudi z Občino Tabor, kamor smo vedno povabljeni v povorko za 
Šentjurski sejem in ne moremo jim odreči povabila ob prazniku njihove občine konec aprila. 
8.)  22. aprila je bila otvoritev osme sezone Fontane piv, ki sta se je udeležila aktualni par 
Aljoša Uršič in Minca Marovt in nekaj starešin. 
9.)  Nikakor nismo smeli manjkati pri dobrotah slovenskih kmetij na Ptuju 21. maja, ker se je 
v letu 2023 predstavila Savinjska dolina.. S končnim produktom iz savinjskega hmelja Kukec 
pivom in lepim venčkom iz kobul, sta darilo na oltar darovala Aljoša Uršič in Mateja Kramer, 
hmeljska princesa iz leta 2018.  
10.)  V mesecu juniju smo bili poleg vsega našega dela na kmetijah vpeti v dva dogodka, ki 
sta zelo povezana s hmeljarstvom. Češkim hmeljarjem smo pripravili tridnevni program 
ogleda Spodnje Savinjske doline in dela Koroške. Ko so odhajali, so bili solznih oči in kar 
nekaj od njih nas je kasneje obiskalo na sejmu v Nürnbergu. Drugi pomemben dogodek pa je 
bila znanstvena konferenca znanstvenikov v hmeljarstvu, katere gostitelj je bil po 20. letih v 
Sloveniji IHPS. Dogajala se je med 25. in 29. junijem v Ljubljani in Savinjski dolini. Bili smo 



 4 

gostje na otvoritveni večerji in na zaključni večerji. Ob prihodu na Inštitut smo udeležencem 
konference pripravili špalir in videlo se je, s kakim ponosom se fotografirajo z nami. 
11.)  Prišel je mesec julij, v katerem smo se tradicionalno udeležili povorke na Pivu in cvetje 
v Laškem in v katerem so hmeljarji začeli doživljati prave katastrofe. Čeprav nas je že v juniju 
nekajkrat obiskala toča, se ni mogla primerjati z neurji med 19. in 25. julijem, ki so na tla 
pometla čez milijon rastlin. Nihče si ne more predstavljati kakšno delo je obesiti vse te 
rastline nazaj na žičnice in ponosni smo lahko, da je bilo vse to napravljeno. Razen v 
Kmetijski zadrugi Celje, kjer je bila ena žičnica tako poškodovana tudi od toče, da ni bilo kaj 
obešati nazaj. 
12.)  Konec julija je bil katastrofalen, nič lepše pa se ni začel mesec avgust, v katerem vsako 
leto drugo nedeljo v avgustu na prizorišču v Braslovčah slovenski hmeljarji ustoličimo novi 
hmeljarski par. Vendar so nam to prireditev preprečile katastrofalne poplave 4. avgusta, ki so 
zajele celotno Savinjsko dolino. Prireditev drugo avgustovsko nedeljo je dobesedno padla v 
vodo, saj je bilo vse od Mozirja do Celja v vodi.  Če ne bi bilo pri Šempetru odneslo škarpe 
na Savinji, ki je bila namerno ali nenamerno tako slabo narejena, bi plavalo tudi Celje. Tako 
pa je plavala naša dolina. In spet smo pri prvi točki mojega poročila, ko sem omenil, da če ne 
bodo požrli besede in se poplavne varnosti Savinjske doline, Celja in Laškega lotili na pravi 
način, se lahko v prihodnosti nadejamo še kake take katastrofe, kot je bila v lanskem letu. 
13.)  Znašli smo se v dilemi ali nadaljevati našo tradicijo in izpeljati dan hmeljarjev ali 
prekiniti. Na kraju smo vendarle prišli do spoznanja, da se življenje vrti dalje in da, če tradicijo 
prekinemo, jo bomo težko ponovno zavrteli. Upali smo, da se bodo katastrofalne zadeve 
umirile, da bodo najbolj prizadeti preživeli ta šok in smo županu Braslovč in Turističnemu 
društvu Braslovče potrdili datum 17. september. Prepričan sem, da nismo zgrešili. Izpeljali 
smo prireditev, tako kot v prejšnjih letih, v enem dnevu, služilo nam je tudi vreme. Tako, da je 
bilo praznovanje 61. dneva hmeljarjev z veličastno povorko mladih in ustoličenjem 
hmeljarskega starešine in hmeljske princese ob velikanski množici obiskovalcev, zelo 
veličasten dogodek. 
14.)  Hvala bogu, da nam je hmeljarjem ob najvažnejšem opravilu obiranje hmelja od 18. 
avgusta do dneva hmeljarjev služilo vreme, da smo našo grenko rožo lahko pospravili, 
čeprav je v mnogih hmeljiščih še stala voda in so bili prevozi hmelja oteženi. Zelo je bilo 
pomembno, da ni bilo novih padavin. 
15.)  Po sili vseh razmer smo imeli v letu 2023 zelo natrpan urnik vseh mogočih dogajanj, 
tudi jeseni je bilo tako. 30. septembra je bil v sodelovanju z Društvom Oktoberfest Hmeljarski 
likof in 7. Savinjski Oktoberfest. Na njem smo podelili priznanja dvema hmeljarjema: Milanu 
Pustoslemšku in Antonu Novačanu, hmeljarskemu starešini in vitezu hmeljarstva Tonetu 
Rančigaju in hmeljski princesi Barbari Bosner.   
16.) V oktobru smo bili na dveh dogodkih, kjer smo vsakoletni gosti: 8. oktobra smo se 
udeležili 20. vseslovenskega srečanja kmetov na Slomškovi Ponikvi. Prosili so me, da sem 
napisal prispevek za brošuro, ki jo je ob tem srečanju izdala KGZS, z naslovom: »Besede 
mičejo, zgledi vlečejo.« 
14. oktobra smo bili gostje na hmeljarske likofu v Radljah ob Dravi, udeležilo se ga je več 
starešin in hmeljarski par. 
17.) Tudi zdajšnja oblast je sprejela Uredbo za podporo promocije vseh slovenskih 
proizvodov. Pogoj za prijavo na razpis pa je bil najprej, da nas MKGP najprej prizna kot 
skupino proizvajalcev za izvajanje shem kakovosti za Štajerski hmelj in nam izda odločbo, da 
izpolnjujemo vse pogoje. Oktobra smo vložili vlogo in tokrat nam je uspelo. 6. februarja letos 
smo dobili odločbo in če bo vse po sreči, bo v marcu odprt razpis za pridobitev promocijskih 
sredstev za nastope po sejmih v Evropi. Kar precej dokumentacije bo potrebno pripraviti, da 
se bo zadostilo razpisnim pogojem po tej uredbi. A upamo, da nam bo uspelo priti do 
sredstev iz razpisa, v tem primeru se bomo lahko bolj profesionalno predstavili svetovni 
javnosti. Tudi do sedaj naše predstavitve niso bile slabe, a če bi si lahko privoščili tudi 
profesionalce, bi bile naše predstavitve še boljše in bolj profesionalne.  
18.) Ko sem že omenil sedanjo oblast – ministrica za kmetijstvo ga. Mateja Čalušić nas je 
pozdravila na seminarju o hmeljarstvu v Portorožu. Vabi nas tudi na spoznavno srečanje 12. 
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marca letos, da se boljše spoznamo in vzpostavimo tesnejše sodelovanje med ZHS in njeno 
ekipo. 
Za pogovor sem moral izpostaviti tri teme o katerih se bo razpravljalo. Čeprav nas žuli kar 
nekaj problemov, sem izpostavil kot prvo temo pokritost tal v hmeljiščih, kjer upam, da je moj 
dopis predsedniku Vlade RS padel na plodna tla. Vlada RS je ta problem odstopila MKGP, ki 
nas v odgovoru prosi za strokovno pomoč. Takoj sem napisal dopis predsedniku KGZS, da 
nas v odgovoru MKGP prosi za podporo, da naj stroka oblikuje strokovno stališče. Enako 
tudi IHPS, da  
naj oblikujejo strokovno stališče. Da bo Republika Slovenija lahko ponovno razmislila, kot je 
navedeno v odgovoru MKGP, tretje spremembe strateškega načrta za širitev izjem od 
zahteve DKOP 6, da bi se med izjeme uvrstilo tudi hmelj. Upam, da nam bo uspelo, da bomo 
v enakem položaju kot so Nemci in Čehi, ki imajo hmeljarstvo »izvzeto iz orne površine«.  
Tudi drugi dve temi, ki sem jih navedel za razgovor, sta zelo pereči. To sta promocijska 
sredstva, to sem razložil že v prejšnji točki. 
Zelo velik problem pa je »ohranitev najboljše kmetijske zemlje«. Tu se bije huda bitka glede 
suhih zadrževalnikov in tretje osi avtoceste. Upam, da se bodo tudi tu našle prave rešitve, da 
bi se obvarovalo čim več najboljše kmetijske zemlje in da se bo poplavna varnost uredila 
tako, da bomo živeli normalno življenje. Vem, da na srečanju 12. 3. ne bomo rešili teh 
problemov. Vendar je naša naloga, da vodilnim ljudem dopovemo, da najboljše zemlje ni 
nikoli več, ko se enkrat zapravi.  
19.)  Vrnimo se nazaj k dogodkom v prejšnjem letu. 14. novembra nam je končno uspelo 
izpeljati enodnevno ekskurzijo v Žužemberk v Suho krajino. Ekskurzija je bila preprosta in v 
dobrem razpoloženju in prepričan sem, da smo se lepo imeli. 
20.)  Veliko časa so nam vzele priprave na nastop na mednarodnem hmeljarsko 
pivovarskem sejmu BrauBeviale, ki smo se ga udeležili 28., 29. in 30. novembra v 
Nürnbergu, kar pa bom podal v poročilu odbora za promocijo.  
21.).  Novoustanovljeni GIZ trgovcev hmelja nas je vabil na sestanek 22. novembra. Da bi se 
seznanili z njihovimi nameni, sem predsednika GIZ-a Mihaela Vitka in Marka Rebernika iz 
Hmezad Exim d.o.o. pred tem povabil na razširjeno  sejo UO ZHS, da sta najprej tam 
predstavila, kako mislijo delovati in sodelovati z Združenjem. 
22.)  Tudi zadnji mesec v letu je bil za nas zelo naporen in komaj so se nam izšli vsi dnevi. 
Že vrsto let gojimo tradicijo, da pred novim leto obiščemo in obdarimo z našimi koledarji vse 
ustanove, s katerimi sodelujemo. In tudi tiste, ki smo jih v stiski rabili, da se jim zahvalimo za 
sodelovanje. Vse nam je uspelo obiskati še pred novim letom. 
23.)  Kar precej zadev sem izpustil, da ne bi bil predolg. Zelo pa me morijo nekatere govorice 
mlajših članov in tudi dopisi, ki jih dobivam, da nič ne postorimo v dobrobit hmeljarstva. Da 
peljemo samo neko folkloro in da nič ne storimo pri prodaji hmelja. Ta zadnja trditev je milo 
rečeno nepoštena, govorijo jo tisti, ki vedno poskušajo špekulirati, hvala bogu, da teh ni 
veliko. V bran tem govoricam, mnogi vedo, koliko je bilo prizadevanj, da bi od države dobili 
vsaj razliko za sabo prodane količine po predloženih kalkulacijah stroškov pridelave letnikov 
2020 in 2021. Tudi v zdajšnji krizi se je Združenje močno angažiralo in povezalo z glavnim 
slovenskim trgovcem Hmezad Exim za skupno akcijo, da bi se ohranila kvaliteta količinam, ki 
so ostale in da bi se jih na kraju v dobrobit hmeljarjev tudi prodalo. Zares bi tem članom 
predlagal, da poslušajo, kaj piše v temeljnem aktu Združenja hmeljarjev Slovenije. Zapisano 
je, da je Združenje samostojno nestrankarsko združenje fizičnih in pravnih oseb. Je pravna 
oseba in ima pridobljen tudi status nevladne organizacije. Naloga združenja je skrb za 
dobrobit slovenskega hmeljarstva, poleg vseh drugih zapisanih nalog, ki jih vseskozi poskuša 
reševati. In kar nekaj nalog smo izpeljali v zadnjem štiriletnem obdobju. Če omenim samo 
nekatere: pridobitev delovne sile v coronskem obdobju 2020, obdržanje certifikata ZGO za 
Štajerski hmelj vsako leto. Mnogo dopisov na vlado RS in MKGP za reševanje hmeljarske 
problematike v podporo Strokovnemu odboru, ki je svetovalni organ vodstvu KGZS in UO 
Združenja po sklepu Občnega zbora ZHS iz 28.1.2020 in potrditvi skupnega odbora 
30.6.2021. Imam pa že nekaj časa občutek, da so nekateri prepričani, da je Strokovni odbor 
pri KGZS ali Odbor za hmeljarstvo Združenja  nad Upravnim odborom ZHS. UO ZHS je 
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izvršilni organ in ima v posesti pečat Združenja, pod katerega se podpiše odgovorna oseba 
na vse dokumente. 
Moja težnja je ves čas, da ZHS, ki je nevladna organizacija in KGZS, ki je samo delno 
nevladna organizacija, ker so vsi svetovalci plačani iz proračuna, samo vodstvo in sindikat pa 
iz naše članarine, močno podpirata druga drugo in s skupnim svetovalnim organom 
poskušata reševati problematiko v hmeljarstvu. Upam, da bodo v vodstvu KGZS, 
strokovnjaki v IHPS in člani SO ali Odbora za hmeljarstvo končno spregledali in ZHS priznali 
status, ki mu gre in spoznali, da je KGZS naša stanovska organizacija in ni nad Združenjem.  
Ob zaključku mojega poročila se moram hmeljarjem zahvaliti za finančni prispevek po ha 
aktivnih nasadov, da smo lahko vsako leto izpeljali vse aktivnosti, ki smo si jih zadali. Upam, 
da bodo tisti, ki teh obveznosti niso pokrili, to storili čim prej. V nasprotnem primeru ne bodo 
upravičeni do znakov ZGO, kar je zapisano tudi v temeljnem aktu ZHS, da »kdor se 
obveznosti ne drži, ni upravičen do teh znakov.« 
Naprej se zahvaljujem Deželni banki, ki nas je vsa leta podpirala in upam, da nas bo tudi 
naprej. Zadružni zvezi Slovenije, KGZS, od katere po prošnji tudi dobimo kak prispevek. Pa 
Zavarovalnici Triglav, kjer preko razpisa dobimo kakšna sredstva. Seveda je tu tudi Občina 
Žalec, s katero zelo dobro in največ sodelujemo, vsako leto se prijavimo na dva razpisa. Na 
kmetijstvu in turizmu in z obema damama Erno Podgornik in Petro Centrih dobro 
sodelujemo. Dobro sodelujemo tudi z ZKŠT Žalec. Da ne bom hvalil samo Občine, tudi z 
IHPS zelo dobro sodelujemo in zahvaliti se jim želim za vso strokovno sodelovanje, od 
direktorja navzdol z vso stroko, kajti nekateri člani Združenja smo Inštitutov svetovalni organ. 
Prav tako že vsa leta odlično sodelujemo z Občino Braslovče in Turističnim društvom 
Braslovče pri pripravi Dneva hmeljarjev. Velike zasluge so imeli že tamkajšnji prejšnji župani 
in seveda zdajšnji župan g. Tomaž Žohar, s katerim zelo dobro sodelujemo, prav tako z 
Branetom Ribizlom in njegovo ekipo »turistov«. Da ne pozabim na podjetje Petre šotori, s 
katerim se je začel Savinjski Oktoberfest. 
Da ne bi kdo imel občutka, da imam kaj proti KGZS, ko sem prej opisal, kaj je kdo. Zares 
sem si vseskozi želel močne podpore in sodelovanja, ki včasih, roko na srce, ni bilo 
najboljše. S KGZS so se odnosi v coronskem času poslabšali, ko je vodstvo zbornice 
povsem zatajilo in nas pustilo na cedilu. Niso se vprašali, kako bodo slovenski hmeljarji 
obdelali letino, saj se z domačo delovno silo hmeljarstvo nikoli ni obdelalo. Izjemna zahvala 
domačim delavcem, ki so v času, ko smo imeli sezonske delavce v karanteni, pripeljali dela v 
hmeljiščih do štrajfanja ali strokovno odbire poganjkov. V sami proizvodnji tako nismo 
zamujali, da bi nam hmelj prerasel, kajti takrat bi letnik 2020 enostavno pustili na tleh. 
K sreči se je vse dobro odvilo, domače firme so se začele nazaj odpirati in ljudje so imeli 
zopet delo. Hmeljarji pa smo lahko z veliko pomoči in posluha državnih organov lahko preko 
ZHS priskrbeli tujo delovno silo. Tu gre velika zahvala MKGP, kjer so se začeli zavedati, da 
bo letina ostala na tleh. Najprej so odločbo za izredni prevoz namreč preklicali, po devetih 
dneh pa so krogotok pridobitve delovne sile ponovno zavrteli. Velika zahvala Jožetu 
Podgoršku, ki je dal kontakt z ministrstvom za infrastrukturo, kjer so nam šli na roko. Zahvala 
ge. Darji Majkovič, ki je »kriva«, da smo imeli sedem dnevno karanteno, namesto štirinajst 
dnevne. Ko sem ji razložil, da imajo vse hmeljarske kmetije nastanitvene prostore, je 
prepričala vodstvo NIJZ, da nam ni bilo potrebno dati ljudi v skupno karanteno, kot je 
zahteval šef policije g. Travner. Naprej gre zahvala Ministrstvu za zdravje in ge. Vesni 
Kerstin Petrič, s katero imava še sedaj zelo dobre odnose. Zahvala seveda tudi Ministrstvu 
za zunanje zadeve, kjer je glavno vlogo odigral g. Andrej Šter, s katerim sva sedaj dobra 
prijatelja. Vsega tega pa se gotovo ne bi dalo izpeljati brez podpore KGZ Celje in njene 
strokovne delavke ge. Irene Friškovec, ki je sedaj  koordinatorka zaposlenih na Mestnem 
trgu 7, kjer ima sedež tudi naše društvo. Irena je že ves čas od ustanovitve v veliko pomoč 
društvu, zato ti Irena iskrena hvala za vso pomoč in vsakoletno pripravo dokumentov za 
kontrolno organizacijo Buerau Veritas, ki sta jih z Jernejem Ribičem, strokovnim tajnikom 
Združenja, vedno pravočasno in urejeno pripravila, za kontrolo za obdržanje certifikata. Tudi 
Jerneju Ribiču gre zahvala za dajanje poročil IHGC o slovenskem hmeljarstvu. Prav tako, da 
je vodja Notranje kontrole, kjer se vsako leto kontrolira vse naše hmeljarske kmetije, če 
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izvajajo obdelavo po specifikaciji, ki smo jo predložili v Bruselj za pridobitev ZGO Štajerski 
hmelj. 
Vem, da vsi tisti, ki mislijo in govorijo, da peljemo samo neko folkloro, sploh ne vedo, koliko 
različnih nalog se pelje preko ZHS, zato sem nekaj tega na kratko obrazložil. 
Spoštovani, za nami je štiriletni mandat, v katerem smo se iskreno trudili za dobrobit 
slovenskega hmeljarstva. Iskrena hvala vsem članom vseh odborov za doprinos pri izpeljavi 
prireditev in konstruktivnih predlogov za reševanje problematike. Blagajničarki Anji Bizjak za 
dobro vodenje blagajniških opravil, vestni tajnici Alenki Šaver za zelo vestno opravljanje 
tajniških opravil. Obema iskrena hvala. Vsem novim odborom v mandatu 2024 do 2028 želim 
veliko uspeha pri vodenju Združenja. 
Hvala Lepa!«  
 
Poročilo predsednika je sestavni del originala zapisnika. 
 
Delovni predsednik se je zahvalil predsedniku Združenja za podano poročilo in poudaril, da 
je poročilo iztočnica za razpravo po poročilih.  
 
Ad 6) Poročilo aktualnega hmeljarskega para za čas od od septembra 2023 do 
Občnega zbora 
 
Delovni predsednik je pozval hmeljsko princeso Špelo Razboršek, da poda poročilo o 
njunem delu.  
Špela Razboršek, aktualna hmeljska princesa, je prebrala poročilo o njunih aktivnostih in 
prikazala tudi fotografije s posamezne aktivnosti na platnu v dvorani in sicer: 
 

- »61. slavnostna seja ob dnevu hmeljarjev 17. 9. 2023   
V nedeljo, 17. 9. 2023, je v kulturnem domu v Braslovčah potekala slavnostna seja ob 61. 
dnevu hmeljarjev. Dogodek je s pozdravom in nagovorom otvoril g. Janez Oset. Sledili so 
pozdravi drugih gostov, sejo pa so v nadaljevanju vodili Aljoša Uršič, Minca Marovt, Irena 
Friškovec in Alenka Šaver. Hmeljarski par je najprej predstavil svoje delovanje v preteklem 
mandatu, sledilo pa je tudi nekaj besed o boju z naravo, rasti ter prodaji hmelja. Nato sva bila 
na oder povabljena bodoča hmeljska princesa in hmeljski starešina, kjer sva se predstavila 
vsem navzočim. Dogajanje smo zaključili z zabijanjem pipe v sod in odličnim kosilom ob 
glasbi ter kozarcu piva.  

- 61. dan hmeljarjev 17. 9. 2023  
Na sončno jesensko nedeljo, 17. 9. 2023, smo se po končani pripravili za tradicionalno 
povorko, ki se vsako leto zapelje skozi trg. Mladi so pripravili 9 vozov in vsak je nosil svojo 
zgodbo. Vsi smo se zapeljali na Skupn' plac, kjer je voditeljica najprej predstavila vseh devet 
vozov, sledila je primopredaja mačka, škafca in praporja, nekaj besed so spregovorili gospod 
župan in Janez Oset. Po uradnem delu je na oder prišel ansambel Zaka pa ne, nas pa je 
čakalo fotografiranje in otvoritveni ples. Za popestritev je Minca Marovt, predsednica DPM 
SSD, povabila mlade k tekmovanju v obiranju hmelja. Kasneje so se nam pridružili še Alya in 
Pop music center, Dejan dogaja band, Vzrock in Stil. Plesali smo dolgo v noč.  

- Svetovni dan turizma 27. 9. 2023  
Prvi dogodek, ki sva se ga udeležila kot aktualni hmeljarski par, je bila predstavitev strategije 
turizma in kataloga povezane destinacije Spodnja Savinjska dolina. Organizatorji so 
predstavili Savinjsko dolino kot perspektivno turistično točko in predloge za njen razvoj. Na 
dogodku sva imela tudi aktualni hmeljarski par pozdravni govor.  

- Trgatev trte Nikolaje ob obrambnem stolpu v Žalcu – 27. 9. 2023 
V popoldanskem času sva se udeležila trte Nikolaje v Žalcu. Tam so se predstavila tudi 
turistična društva občine Žalec, ni pa manjkala tudi stojnica našega društva, kjer smo 
obiskovalcem predstavili naše aktivnosti in delo.  

- 7. Savinjski Oktoberfest in hmeljarski likof – 30. 9. 2023 
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V soboto, 30. 9. 2023, se je v Žalcu odvijal 7. Savinjski Oktoberfest. Popoldne se je skozi 
Žalec najprej sprehodila povorka. Sledil je uradni del hmeljarskega likofa, kjer je lanski 
hmeljarski par odkril imeni letošnjega hmeljarskega para. Po glasbenem delu, govorih in 
podeljenih nagradah, je sledila še uradna otvoritev Savinjskega Oktoberfesta, ki se 
tradicionalno prične z zabijanjem pipe v sod. Dolgo v noč smo se zabavali ob dobri glasbi, 
okusni hrani in hladnem pivu. 

- XVIII. Kongres Gasilske zveze Slovenije – 6. - 7. 10. 2023 
V petek, 6. 10. sva se udeležila kongresa Gasilske zveze Slovenije, kjer smo štirje hmeljarski 
pari naredili špalir častnim gostom kongresa pred domom II. Slovenskega tabora v Žalcu. 
Zvečer smo bili povabljeni tudi na Gasilski oktoberfest pri fontani v Žalcu, ki sva se ga tudi 
udeležila. Naslednji dan sva se v času kosila predstavila še častnim gostom in nagrajencem 
na kongresu in povedala tudi nekaj informacij o slovenskem hmelju in naši tradiciji. 

- Srečanje fontan v Marezigah – 7. 10. 2023 
Na sobotno popoldne, 7. 10. 2023, sva se z avtom odpeljala na drug konec Slovenije – v 
Marezige, kjer je potekalo srečanje fontan. Skupaj s predstavniki ZKŠT Žalec in 
ambasadorko fontane piv Ani Frece, smo predstavili našo fontano piva tamkajšnjim 
obiskovalcem. Imeli smo tudi svojo stojnico. Kot hmeljarski par sva predstavila še naju in 
najino poslanstvo ter slovenski hmelj. 

- 20. Srečanje kmetov na Ponikvi in Sv. Maša – 8. 10. 2023 
V nedeljo, 8. 10. 2023, se je nekaj predstavnikov Združenja hmeljarjev Slovenije odpravilo na 
Ponikvo. Srečanje se je pričelo v cerkvi sv. Martina na Ponikvi. Pri obredu svete maše sva 
hmeljarski par škofu prinesla naš dar – sad letošnjega dela hmeljarjev, kot zahvalo za letino. 
Po sv. maši smo druženje nadaljevali v Slomu, kjer nas je čakala slavnostna akademija. Naš 
aktualni hmeljarski par je imel priložnost spoznati tudi medeno, vinsko in mlečno kraljico 
Slovenije, kraljico jabolk ter vinsko kraljico sv. Helene. 

- 35. Hmeljarski likof v Radljah ob Dravi – 14. 10. 2023 
V nedeljo zjutraj smo se predstavniki Združenja hmeljarjev Slovenije odpravili v Radlje ob 
Dravi. Najprej nas je pričakal čudovit program na posestvu hmeljarstva Čas, uradni del pa 
smo imeli pod šotorom na parkirišču bowling centra Bajta. Tradicija pri njih je takšna, da ob 
vsakem hmeljarskem likofu ob koncu meseca septembra določijo nov hmeljarski par, ki 
zastopa hmeljarje v njihovem delu Slovenije. Zabili smo tudi pipo v sod in skupaj nazdravili z 
vrčkom piva ter uživali ob prijetni glasbi ansambla. 

- Zaključek VIII. Sezone fontane piv v Žalcu – 28. 10. 2023 
V soboto, 28. 10. 2023, sva se hmeljska princesa in starešina udeležila zaključka že VIII. 
Sezone fontane piv, ki je bila ponovno uspešna. Povabljena sva bila na oder in gostom 
namenila nekaj besed nato pa smo se skupaj poveselili ob glasbi ansambla Unikat in spili še 
zadnje pivo s fontane za leto 2023. 

- Sejem BrauBeviale – 28. 11. – 30. 11. 2023 
Od 28. 11. – 30. 11. 2023 je potekal sejem Brau beviale v Nürembergu. V Nemčijo smo se 
odpravili že en dan prej, saj smo morali prostor še pripraviti. Promovirali smo slovenske vrste 
hmelja, slovensko hmeljarstvo, pivo iz slovenskega hmelja in Fontano piva Žalec. Med 
tednom so se nam pridružili še nekateri člani Združenja hmeljarjev, obiskali so nas tudi 
predstavniki Inštituta za hmeljarstvo in pivovarstvo ter tudi drugi obiskovalci in pomembni 
ljudje, ki smo jih z veseljem sprejeli in pogostili. Našo stojnico je bilo mogoče obiskati vsak 
dan med 9. uro zjutraj in 16. uro popoldne. Zadnji dan smo prostor pospravili in ekipa se je 
odpravila še na hmeljarsko področje, potem pa se je odpravila proti domu.  

- Praznovanje 70. rojstnega dne hmeljske princese Pavle Gostečnik – 10. 12. 2023  
V nedeljo, 10. 12. 2023, smo na domu presenetili hmeljsko princeso gospo Pavlo Gostečnik 
ob njenem 70. rojstnem dnevu. Prinesli smo ji darilo – nov škafec z božično zvezdo. 
Praznovanja se nas je udeležilo skoraj dvajset članov. Gospa Pavla je bila našega obiska 
zelo vesela in nas je zelo lepo pogostila. 

- Obisk Ljubljane in občin – 15. 12. – 22. 12. 2023 
Zadnji teden pred prazniki smo se s predstavniki Združenja hmeljarjev Slovenije odpravili na 
obisk po Ljubljani in po občinah. V petek smo obiskali KGZS, DBZ, Zavarovalnico Triglav in 
Laško. V ponedeljek so na vrsto prišle občine in ZKŠT Žalec. V sredo smo obiskali Ljubljano 
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– MKGP, MZZ, Zavarovalnico Triglav, Zadružno zvezo, Ministrstvo za zunanje zadeve, v 
četrtek pa Šotore Petre in še nekatere občine. Vsem, ki z Združenjem hmeljarjev Slovenije 
sodelujejo že vrsto let, smo voščili mirne praznike in lep začetek prihajajočega leta. 

- Po novoletno srečanje hmeljarjev, hmeljarskih družin in gostov –  6. 1. 2024 
Na soboto, 6. 1. 2023, smo se v velikem številu zbrali v Šempetru v gostilni Rimljan, kjer smo 
se udeležili kosila ob srečanju hmeljarjev in hmeljarskih družin. Obiskalo nas je tudi veliko 
gostov, s katerimi smo se poveselili ob odlični hrani ter nazdravili ob lepih željah v 
prihajajočem letu. Zaigral nam je tudi ansambel Naval, zato smo vsi z veseljem tudi 
zaplesali. 

- Srečanje ob zaključku starešinstva – 13. 1. 2024 
V soboto, 13. 1., smo bili povabljeni na srečanje ob zaključku starešinstva, ki sta ga pripravila 
hmeljarski par leta 2022: Milan Lesjak in Tea Pustoslemšek. Srečanje je potekalo na 
domačiji pri Sandiju, v Matkah. Predsednik Združenja hmeljarjev Janez Oset je podelil 
nagrade ob zaključku delovanja parov in imeli smo prekrasno sobotno popoldne.  

- Zaključno srečanje za vse, ki smo pomagali pri XVIII. Kongresu Gasilske zveze 
Slovenije – 19. 1. 2024 

V petek, 19. 1., smo se predsednik našega združenja in aktualni hmeljarski par, udeleili 
zaključnega srečanja za vse, ki smo sodelovali pri XVIII. Kongresu Gasilske zveze Slovenije. 
Srečanje je potekalo v športni dvorani Vransko. Podeljene so bile številne nagrade gasilcem 
za pomoč pri izpeljavi kongresa. Za veseli del srečanja sta poskrbela komik Uroš Kuzman in 
muzikant Jernej Pikel. 

- Zlata poroka Pavle in Vlada Marovt – 3. 2. 2024 
V soboto, 3. 2. 2024, so se hmeljarske starešine udeležile in počastile zlato poroko Pavle in 
Vlada Marovt, ki prihajata s hmeljarske kmetije v Topovljah. Poroka je potekala v cerkvi v 
Braslovčah. Zelo smo veseli za njun veseli dogodek.  

- 61. seminar o hmeljarstvu – 6. in 7. 2. 2024 
V začetku februarja je v Portorožu potekal že 61. seminar o hmeljarstvu, na katerem sva 
imela aktualni hmeljarski par pozdravni govor. Inštitut za hmeljarstvo in pivovarstvo Slovenije 
je organiziral dvodnevni seminar, kjer smo lahko poslušali predstavitve o različnih tematikah 
ter o njih tudi debatirali. Vabilu so se odzvali predstavniki ministrstva za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano, pozdravila nas je tudi ministrica za kmetijstvo gospa Mateja Čalušić, 
predstavniki Kmetijsko gozdarske zbornice, strokovnjaki iz inštituta za hmeljarstvo in 
pivovarstvo, kupci, drugi gostje in seveda hmeljarji.  
Izvedeli smo veliko novega, hkrati pa smo izkoristili priložnost in se podružili tudi v 
neuradnem delu, kjer smo uživali v odlični hrani, ob lepih razgledih ter vedno dobrodošlem 
kozarcu piva v izbrani družbi.« 
 
Poročilo hmeljarskega para je sestavni del originala zapisnika. 
 
Delovni predsednik se je princesi Špeli Razboršek zahvalil za podano poročilo. 
 
Ad 7)  Poročilo blagajnika  
 
Anja Bizjak, blagajničarka Združenja, je podala poročilo o finančnem stanju Združenja 
hmeljarjev Slovenije in sicer: 
• Stanje na TR na dan 1.1.2023 je bilo 8.995,90 € 
• Prihodki od članarin za leto 2023 so znašali  3.465 € 
• Prihodki od plačanih računov za certificiranje ZGO Štajerski hmelj so znašali 
            27.735,55 €  
• Prihodki od donacij in sponzorjev so znašali 10.669,87 €  
• Materialni stroški in ostali stroški društva skozi vse leto so znašali 46.182,52 €, od  
            tega je 27.750,91 € stroškov profitnega dela, (sem spadajo stroški sejma BrauBeviale 
            v Nürnbergu, ki je potekal od 28. do 30. 11, sodelovanja na treh sejah mednarodnega 
            združenja hmeljarjev IHGC in vsi stroški v zvezi z ZGO. Ostalih 18.431,66 € stroškov 
            pa je iz neprofitnega dela (to so v glavnem stroški ekskurzije, sodelovanje na Dnevu 
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            hmeljarjev, Hmeljarski likof in vse ostale aktivnosti v društvu.     
• Bančni stročki so znašali 155,70 € 
• Stanje na TR na dan 31.12.2023 je bilo 9.480,51 €. 
 
Poročilo blagajničarke je sestavni del originala zapisnika. 
 
Delovni predsednik se je Anji Bizjak zahvalil za podano poročilo. 
 
 
Ad 8) Poročilo tajnika  
 
Tajnica Združenja je vse lepo pozdravila in podala poročilo o svojem delu v letu 2023 in 
sicer: 
»Delo tajnice je tisto samoumevno in v ozadju. Čeprav nevidno, je gotovo pomembno, saj 
tajnica izvaja večino administrativnega dela Združenja in pokriva veliko organizacijskega 
dela. Tajnica nudi predsedniku in aktualnemu hmeljarskemu paru vso administrativno in 
organizacijsko podporo, po potrebi pa tudi drugim članom odborov, komisij in hmeljarjem. 
Zato je verjetno prav, da vsaj na volilnem OZ tudi tajnica poda svoje poročilo. 
1.Delo se je začelo takoj v januarju s pripravo po novoletnega srečanja hmeljarjev, 
hmeljarskih družin in članov združenja, ki je bilo 8.1.2023 v gostišču Rimljan Šempeter. Za 
srečanje izdelam vabila, zbiram prijave in se dogovarjam z gostincem in ansamblom. 
2. Sledi Priprava letnega programa aktivnosti: pregledam pretekle aktivnosti in zberem 
potrebe v novem letu, program potem uskladiva s predsednikom Združenja in skupaj z njim 
izdelava finančno ovrednotenje programa, ki ga potem damo v potrditev najprej UO in nato 
še Občnemu zboru. 
3. V začetku februarja se začnejo priprave na Občni zbor ZHS, lani je bil 1.3.2023 v Dvorani 
Prebold. Delo tajnice je: izdelava vabil za člane in goste, izdelava seznama vabljenih, 
koordiniranje in obveščanje članov odborov, koordinacija glede priprave dvorane z Občino 
Prebold, zbiranje prijavljenih na Občni zbor in priprava različnih dokumentov za Občni zbor. 
Seveda tudi sodelovanje v delovnem predsedstvu, priprava in izdelava zapisnika. 
4. Konec februarja so se začele priprave za sejem BrauBeviale Nürnberg Nemčija (28. do 
30.11.2023), 24.2. sem ZHS prijavila na sejem. Čeprav je sejem šele konec novembra, skozi 
vse leto potekajo priprave nanj: veliko imam stikov in korespondence s sejmiščem in s 
posameznimi tehničnimi službami in izvajalci, naročam tehnične elemente na stojnici, 
elektriko, vodni priključek in odtok, naročam potrebno opremo na stojnici. V zadnjem mesecu 
pred sejmom je seveda največ dela, saj se pripravlja material za sejem tudi doma, s trgovci 
se dogovarjamo za pokroviteljstvo in pošiljam račune, v Nemčiji pa se definirajo še zadnje 
stvari na stojnici in naročim vstopne voucherje za osebje na stojnici. Lani se je situacija še 
dodatno zapletla, ker so nam konec oktobra odpovedali vodo na naši stojnici in več kot teden 
dni sem se prepirala s sejmiščem, poslala vrsto sporočil ter opravila veliko telefonskih 
razgovorov, da nam je na koncu uspelo dobiti priklop vode. Upam, da se kaj podobnega 
letos ne bo ponovilo. 
5. V marcu je bilo potrebno pripraviti Poročila o delu Združenja v preteklih dveh letih po 
Zakonu o nevladnih organizacijah. V poročilu navedem vseh aktivnosti ZHS v letu 2021 in 
2022, opis, namen in rezultat teh aktivnosti, porabljena finančna sredstva, priložiti moram 
tudi dokazila o aktivnostih s fotografijami, vabili, poročili in drugimi prilogami. Poročilo je res 
obsežno in zahteva veliko dela, saj je imelo skupaj s prilogami 100 strani. 
6. V marcu in aprilu se odprejo tudi razpisi na občinskem nivoju.  
V aprilu sem pripravila dve prijavi in sicer:  
-Javni razpis za dodelitev pomoči za ohranjanje in spodbujanje kmetijstva in podeželja v 
občini Žalec – podpora delovanju društev s področja kmetijstva in razvoja podeželja in  
-Javni razpis za sofinanciranje programov, projektov in prireditev na področju turizma v 
občini Žalec za leto 2023.  
Za oba razpisa moram seveda pripraviti in oddati jeseni tudi poročilo o izvedenih aktivnostih, 
ki smo jih prijavili v razpis, z dokazili o izvedbi. 
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7. V maju sem pripravila prijavo na razpis za sponzorska sredstva Zavarovalnice Triglav in 
sicer za sponzorstvo na dogodku Hmeljarski likof. Po sami izvedbi dogodka prav tako 
pošljem poročilo o izvedenih aktivnosti, da dobimo sredstva iz razpisa. 
8. V juniju so nas obiskali češki hmeljarji in s predsednikom Združenja sva jim organizirala 
program v Sloveniji. Program sem morala dogovoriti tudi s Čehi in z njihovo tajnico Lado 
Šimkovo sva si poslali približno 30 e-mailov, preden je bilo vse potrjeno. Potem je sledilo 
seveda še dogovarjanje z gostinci za hrano, na delu njihovega obiska pa sem tudi 
sodelovala. 
9. Priprave za Dan hmeljarjev v Braslovčah in dogovori s TD Braslovče se začnejo v začetku 
julija. Moje zadolžitve so bile: sodelovanje na delovnih sestankih s TD Braslovče, priprava 
seznama za vabljene udeležence na slavnostno sejo, usklajevanje z občino Braslovče glede 
vabil, telefonski razgovori z vabljenimi, priprava poteka slavnostne seje in priprava gradiva za 
ustoličenje novega aktualnega hmeljarskega para. Priprave so potekale enako tudi lani, žal 
pa je TD v soglasju z ZHS dogodek zaradi katastrofalnih poplav odpovedal. Dogodek smo 
skupaj izvedli potem 17. 9. 2023 in vse delo smo morali ponoviti še enkrat. Glede na število 
obiskovalcev se je verjetno izplačalo. 
Dopoldan je bila najprej slavnostna seja, kjer sem sodelovala v delovnem predsedstvu in 
pisala zapisnik. Popoldan pa je osrednji dogodek s slavnostno povorko in primopredajo 
starešinstva, kjer se družimo s hmeljarji in gosti. 
10. Zaradi prestavitve Dneva hmeljarjev, sta bila kar dva pomembna dogodka v septembru – 
poleg Dneva hmeljarjev dva tedna kasneje, 30. 9. 2023 Hmeljarski likof. Tudi priprave nanj 
se seveda začnejo že nekaj mesecev prej. Sodelovala sem na sestankih z Društvom 
Oktoberfest, kjer dogovorimo vse podrobnosti obeh prireditev, pripravila program – scenarij 
našega dela prireditve in se dogovorila z vsemi izvajalci za sodelovanje. Na TIC-u Žalec pa 
sem pripravila vabila, bone za malico in drugo.   
11. Upravni odbor Združenja hmeljarjev Slovenije je imel v letu 2023 osem sej, sedem sej je 
bilo v živo in ena korespondenčna seja. Za vsako sejo pripravim vabilo z dnevnim redom in 
ga pošljem vsem vabljenim, sodelujem na sami seji in po njej pripravim zapisnik ter ga 
uskladim s predsednikom in ostalimi sodelujočimi na seji ter seveda zapisnik pošljem vsem 
vabljenim na sejo.  Vsak zapisnik dam v objavo na spletno stran hmeljarji.si.  
12. Pomembna naloga tajnice je tudi koordinacija sodelovanja hmeljarskega para, starešin in 
drugih na raznih dogodkih po programu delu in po potrebah ZKŠT Žalec in drugih 
organizatorjev, dogovarjanje in potrditve organizatorjem, kar poteka skozi vse leto. Glede na 
to, da je bilo dogodkov v letu 2023 cca 30, zahteva to kar nekaj koordinacije in iznajdljivosti, 
saj se zgodi tudi, da sta kdaj dva dogodka na en dan. Sodelovanje na teh dogodkih vsekakor 
spada v pomembno promocijo hmeljarstva. 
13. Izdelala sem tudi vabila za pomladno ekskurzijo, ki ni uspela zaradi premajhnega števila 
prijav. Uspela pa je jesenska, ki smo jo izvedli v lastni režiji, brez agencije, zato je bila sicer 
cenejša, zahtevala pa je veliko več dela, saj sem morala dogovoriti in naročiti vse oglede, 
prehrano in prevoz.  
14. Delo tajnice je ves čas mandata tudi administrativna in organizacijska podpora 
predsedniku: pripravila sva veliko dopisov na različne inštitucije, predvsem na MKGP, Vlado 
RS in KGZS. Poslala sem tudi veliko vlog za donacije oz. sponzorstva in kar nekaj jih je bilo 
tudi uspešnih. Tu so tudi telefonski razgovori, sestanki, priprava in pošiljanje novoletnih 
voščilnic, priprava novoletnih daril in obiski poslovnih partnerjev.  
Gotovo sem v svojem poročilu kaj izpustila, saj je dela res veliko in veliko je tudi takih 
manjših sprotnih nalog. Skupaj opravljenih ur na leto je cca 400, v letu 2023 je bilo zaradi 
veliko aktivnosti opravljenih okrog 440 ur. 
Ob zaključku poročila bi se rada zahvalila ge. Ireni Friškovec, specialistki za hmeljarstvo, ki 
mi je vedno v pomoč z vsako informacijo, ki jo potrebujem. Hvala predsedniku Združenja, ki 
natančno prebere vse moje dopise in vidi tudi tiste tipkarske napake, ki jih sama ne opazim 
več. Prav tako hvala vsem hmeljarskim parom za njihovo sodelovanje na prireditvah in za 
pripravo poročil o njihovih aktivnostih.« 
 
Poročilo tajnice je sestavni del originala zapisnika. 
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Delovni predsednik se je tajnici Alenka Šaver za podano poročilo zahvalil. 
 
 
Ad 9) Poročilo nadzornega odbora 
 
Predsednik nadzornega odbora Slavko Šalej je v uvodni besedi pozdravil vse navzoče v 
imenu Nadzornega odbora. Nato je podal ustno poročilo o pregledu blagajne in vodenju 
finančnih zadev Združenja: 
Člani nadzornega odbora v sestavu: Slavko Šalej – predsednik,  Davorin Vrhovnik – član in 
Štefka Ocvirk Gojzdnik – članica, so pregledali finančno poslovanje Združenja in ugotovljajo, 
da je finančno stanje vodeno natančno in strokovno in ni bilo ugotovljenih nepravilnosti. Člani 
nadzornega odbora potrjujejo podano finančno stanje. 
Ob tej priložnosti se je zahvalil obema članoma nadzornega odbora za delo v odboru, saj jim 
letos poteče mandat in s svojim delom zaključujejo. 
 
Delovni predsednik se je za podano poročilo zahvalil. 
 
Ad 10) Poročila  o delu odborov in komisij  
 
Poročilo komisije za priznanja in odlikovanja za leto 2023 je podal predsednik komisije 
Slavko Leskošek: 
 
»Komisija v sestavi Leskošek Slavko, Oset Janez in Rožič Anton je Upravnemu odboru 
Združenja predlagala za priznanja naslednje člane, ki jih je UO soglasno potrdil in so prejeli 
priznanja na Hmeljarskem likofu 

- Rančigaj Anton, hmeljarski starešina 
- Štante Janez, hmeljar KZ Celje 
- Pustoslemšek Milan, hmeljar KZ Savinjska dolina 
- Bosnar Barbara, hmeljska princesa. 

 
Poročilo komisije za priznanja in odlikovanja je sestavni del originala zapisnika. 
 
Delovni predsednik se je za podano poročilo zahvalil. 
 
Poročilo odbora za hmeljarstvo je podal Domen Marovt, predsednik odbora za 
hmeljarstvo:  
 
»Odbor za hmeljarstvo pri KGZS je imel 3 redne seje, eno skupno z upravnim odborom 
združenja in veliko usklajevalnih sestankov z različnimi inštitucijami. 
Na prvi letošnji seji, sta bila prisotna predsednik zbornice g. Žveglič in direktor g. Pirc. 
Razložili smo jima aktualne težave v hmeljarstvu, s poudarkom  na enormnem povečanju 
stroškov pridelave, slabi podpori investicijam v hmeljarstvu s strani države, pomanjkanjem 
vode za namakanje in istočasno grožnjo s suhimi zadrževalniki. Obljubila sta pomoč v okviru 
svojih zmožnosti, za kar se jima zahvaljujem. 
Rad bi tudi pohvalil zgledno sodelovanje z Inštitutom za hmeljarstvo in pivovarstvo. Z 
direktorjem  g. Cizejem in strokovnjaki z Inštituta smo velikokrat sedeli skupaj in pripravili 
usklajene, strokovno podprte predloge, katere smo potem posredovali državi. Žal je bilo 
ministrstvo za kmetijstvo od lanskih poplav do letošnjega februarja, to je 6 mesecev, 
popolnoma neoperativno, zato tu žal večjih uspehov ni bilo. 
Smo pa proti koncu leta vložili veliko truda in se aktivno vključevali v problematiko 
neprodanih količin hmelja. Rezultat je bil tak, da smo se s podjetjem Hmezad Exim dogovorili 
o sodelovanju pri skupni prodaji viškov. Predlog usklajene in do vseh hmeljarjev enake 
pogodbe, boste zainteresirani dobili po mailu. Predlagam, da tisti, ki jih to sodelovanje 
zanima, čimprej kontaktirajo Hmezad Exim in se dogovorijo za podpis pogodbe. Zato se za 
pošteno in konstruktivno sodelovanje, zahvaljujem tudi direktorju Hmezada g. Vitku.  
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Rad bi se zahvalil tudi članom odbora, za vestno udeležbo na sestankih in pa našima 
strokovnima sodelavkama Ireni Friškovec in Dušici Majer.« 
 
Poročilo odbora za hmeljarstvo je sestavni del originala zapisnika. 
 
Delovni predsednik se je zahvalil za podano poročilo. 
 
Poročilo odbora za promocijo je podal predsednik odbora Janez Ivan Oset: 
 
»Še enkrat lepo pozdravljeni! 
Trdno sem prepričan, da je vsakršno dejanje, ki ga kdor koli postori za osveščanje naše 
domače javnosti, da hmeljarstvo ni onesnaževalec okolja, kot nas marsikdo hoče prikazati, je 
takšno dejanje tudi pomemben del promocije. Veliko vlogo pri promociji opravlja vsakoletni 
hmeljarski par, ki ima v svojem aktualnem mandatu mnogo promocijskih dogodkov. Kjer koli 
se pojavi par ali tudi hmeljarski starešine v tej naši veličastni obleki, ki je edinstvena na svetu 
in jo imamo že 61 let, jo vsakdo z zanimanjem pogleda in občuduje. Že sama obleka opravlja 
dobro promocijsko nalogo in naši hmeljarski starešine in hmeljske princese jo s ponosom 
oblečejo. Zavedajo se, da so del slovenskega hmeljarstva, ki ima odlične sorte hmelja, 
vendar pa vseskozi bije močan boj s hmeljarskim svetom, ki je neizprosen. Tudi zato je 
pojavljanje na številnih prireditvah v očini in širše pomembno, saj informira javnost o pomenu 
hmeljarstva in utrjuje povezanost z okoljem in lokalnim prebivalstvom. Dobro pa se 
zavedamo, da za naš obstoj niso dovolj le špalirji ali povorke. Pomembno je, da svetovni 
pivovarski svet zares spozna, da ima mala dežela na sončni strani Alp odlične sorte hmelja iz 
katerih se da zvariti odlično pivo. To že skoraj 200 let dokazuje Pivovarna Laško, ker je njeno 
pivo povsod cenjeno. Vendar naša mala država proizvede dobrih 2700 ton hmelja in ga 
moramo 98% izvoziti. Zato se moramo v polni meri truditi z nastopi na sejmih v Evropi, če bi 
bilo to možno, pa tudi širše izven nje. Že desetkrat smo nastopili na sejmih Evrope: dvakrat 
na Drinktec München, dvakrat na Craft Beer Milano in šestkrat na BrauBeviale Nürnberg. 
Leta 2013, ko smo prvič razstavljali, so nas gledali malo čudno, češ »od kod pa so se ti 
vzeli«. Vendar so bili že takrat naši vtisi zelo pozitivni. Že na prvem sejmu smo navezali stike 
in prijateljstva, ki jih držimo že vsa leta  naših nastopov z Nemci, Angleži, Čehi in Američani. 
Vsako leto so gostje na našem sejemskem prostoru in zelo jih zanima napredek v našem 
hmeljarstvu. Celo z zavidanjem so opazovali na našem zadnjem nastopu n Nürnbergu od 28. 
do 30. novembra 2023, kako je naše hmeljarstvo trajnostno naravnano. Prikazali smo 13 
lepih vzorcev hmelja v storžkih, ponudili 12 vrst piva iz slovenskega hmelja, zraven pa tudi 
slovenske suhomesnate proizvode, na TV ekranu smo prikazovali, kako se pri nas vrši 
predelava, obiskovalcem smo nudili vso strokovno razlago. In obiskovalcev je bilo res 
ogromno. Z velikim zanimanjem so vsi opazovali poster namakanja, ki sta ga pripravila za 
sejemski nastop Špela Razboršek in Jernej Ribič. Prikazoval je, kako trajnostno je 
naravnano slovensko hmeljarstvo, ki zelo prednjači pred ostalimi hmeljarskimi državami s 
kapljičnim namakanjem. Namakanje je gotovo eden od pogojev, da je slovensko hmeljarstvo 
zanesljiv partner pri dobavi količin in visoki kvaliteti hmelja vsem zainteresiranim kupcem.  
Prepričan sem, da je naš zadnji nastop na sejmu odigral pomembno vlogo in še vsaj malo 
približal slovenske sorte tistim možnim kupcem, ki jih mogoče še niso poznali. Na sejmu so 
jih lahko spoznali in se prepričali, da je slovensko hmeljarstvo zares lahko zanesljiv partner. 
Če smo to dosegli, naša prizadevanja in veliko ur požrtvovalnega dela pri pripravi na sejem 
in na samem sejmu, niso bili zastonj. 
Bolj podrobno sem naš nastop na sejmu opisal v članku v zadnji številki hmeljarja. 
Še enkrat pa se moram zahvaliti celotni ekipi, ki je bila zelo delovna in je z veliko dobre volje 
izpeljala zadano nalogo. Zahvaliti se moram tudi IHPS in Craft pivovarjem za pivo, 
starešinam in hmeljarjem za vzorce hmelja ter damam za vso pomoč na sedežu Združenja, 
ki so nam napolnile 300 vrečk s sorto Aurora,  ki smo ji na sejmu namenili še posebno 
promocijo.  
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Posebna zahvala gre tudi tajnici Alenki Šaver, ki poskrbi za vse v zvezi s sejmiščem. Lani je 
bilo veliko zapletov pri nabavah tehničnih zadev, kot še nikoli do sedaj in na srečo se je vse 
srečno rešilo z veliko dodatnega napora. 
Na kraju pa upam in si želim, da bo naša država spoznala, da je hmeljarstvo res paradni konj 
v kmetijski panogi, od katere ima kar nekaj. Upam, da bo našla sredstva, da se bo 
hmeljarstvo še naprej lahko predstavljalo na sejmih v tujini, ki so prav gotovo eden od 
pomembnih korakov za kasnejšo uspešno prodajo. 
Hvala lepa!« 
 
Poročilo je sestavni del originala zapisnika. 

Delovni predsednik se je zahvalil za podano poročilo. 

Poročilo disciplinske komisije je ustno podal Ivo Povše, predsednik disciplinske 
komisije.   

Najprej je vse lepo pozdravil in povedal, da komisija sicer deluje že vrsto let, da pa nima 
nobenega dela, ker ni bilo nobenih prijav za prekrške. Upa, da bo tako ostalo tudi naprej. 

Delovni predsednik se je zahvalil za podano poročilo. 

Ad 11) Poročilo verifikacijske komisije  

Pavla Gostečnik, predsednica verifikacijske komisije, je podala poročilo, da je od 219 članov 
Združenja navzočih 53 članov, pooblastil za zastopanje ni bilo predloženih. Ker pa je občni 
zbor pričel z delom po kulturnem programu in je preteklo več kot 30 minut od pričetka, je 
verifikacijska komisija ugotovila, da lahko veljavno sklepa  in odloča o vseh točkah dnevnega 
reda.  

Poročilo in seznam vseh navzočih  je priloženo originalu zapisnika. 

Delovni predsednik se je verifikacijski komisiji zahvalil  za opravljeno delo in poročilo. 
 
Ad 12) Razrešnica predsednika, blagajnika, tajnika in članov upravnega odbora, 
nadzornega odbora, komisije za priznanja in odlikovanja, odbora za hmeljarstvo in 
disciplinske komisije 
 
Ker je verifikacijska komisija ugotovila, da je občni zbor sklepčen,  je delovni predsednik  
podal predlog za razrešnico dosedanjemu vodstvu in sicer predsedniku, blagajniku, tajniku in 
članom upravnega odbora, nadzornega odbora, komisije za priznanja in odlikovanja, odbora 
za hmeljarstvo, disciplinske komisije in odbora za promocijo, ki so bili izvoljeni za mandatno 
obdobje 2020 do 2024. 
 
Navzoči so z dvigom rok predlog za razrešitev potrdili. 
 
Delavni predsednik je vse še vprašal ali se je kdo  vzdržal  ali  je kdo  proti  razrešitvi.  
Ni bilo vzdržanih in ni bilo glasov proti, zato je delovni predsednik ugotovil, da je predlog 
razrešnice  soglasno potrjen, zato je predlagal, da občni zbor sprejme:  
 

1. sklep: Občni zbor sprejme razrešnico predsednika, blagajnika, tajnika, članov 
upravnega odbora, članov nadzornega odbora, članov komisije za priznanja in 
odlikovanja, članov odbora za hmeljarstvo, članov disciplinske komisije in 
članov odbora za promocijo iz mandatnega obdobja 2020 do 2024. 
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Ad 13) Volitve članov upravnega odbora, predsednika, blagajnika, tajnika, nadzornega 
odbora, članov odborov in komisij 
 
Delovni predsednik je povedal občnemu zboru, da je Upravni odbor je na svoji zadnji 37. seji 
dne 15.2.2024 obravnaval predloge za nove člane v organih Združenja hmeljarjev Slovenije, 
predlog je objavljen tudi na spletni strani hmeljarji.si.  
 
Za besedo je zaprosil Janez Oset in občnemu zboru povedal, na se na Upravnem odboru ni 
razpravljalo o treh funkcijah: predsedniku Združenja, tajniku in blagajniku. Neljubo napako 
sta ugotovila s tajnico šele pri pripravi gradiva za občni zbor in se zanjo občnemu zboru 
opravičuje. Na občnem zboru je, ali nas potrdi na kandidatno listo za bovi mandat. Če imamo 
podporo občnega zbora še naprej, smo delali dobro, če podpore nimamo, smo verjetno delali 
slabo. Vsi pa smo delali in se trudili po svojih najboljših močeh v dobrobit slovenskega 
hmeljartva.  
 
Delovni predsednik je vprašal občni zbor ali imajo ti trije kandidati, ki so v zadnjem 
mandatnem obdobju opravljali funkcije predsednika, blagajnika in tajnika podporo občnega 
zbora in ali se jih potrdi na kandidatno listo? Ali ima občni zbor kak drug predlog?  
 
Delovni predsednik je pozval občni zbor, da z dvigom rok potrdi kandidate: predsednik 
Združenja: Janez Oset, blagajnik Združenja: Anja Bizjak in tajnik Združenja: Alenka Šaver  
na kandidatno listo in ugotovil naslednje: 
za uvrstitev na kandidatno listo je bilo 51 članov. 
Vzdržala sta se 2 člana. 
Proti ni glasoval nihče. 
 
Ker je občni zbor potrdil podporo vsem trem kandidatom in ker ni bilo nobenega drugega 
predloga, je delovni predsednik ugotovil, da so na kandidatno listo potrjeni: 
 
Predsednik Združenja: Janez Ivan Oset 
Blagajnik Združenja: Anja Bizjak 
Tajnik Združenja: Alenka Šaver 
 
Delovni predsednik je nato nadaljeval s potrditvijo članov upravnega odbora in ostalih 
odborov in komisij in je občnemu zboru podal naslednji predlog: 
 
Upravni odbor :   
1. Ivan Oset  
2. Ivan (Janko) Bizjak  
3. Andreja Hace  
4. Jernej Ribič  
5. Klemen Ocvirk  
6. Jaka Orožim  
7. Marta Rojnik  
8. Marko Novak  
9. Aljoša Uršič  
10. Domen Marovt  
11. Aktualni starešina v mandatu  
 
Nadzorni odbor:  
1. Milan Pustoslemšek – predsednik  
2. Boštjan Škrabar – član   
3. Klemen Šalej  – član 
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Komisija za priznanja in odlikovanja :   
1. Slavko Leskošek – predsednik  
2. Ivan Oset – član  
3. Anton Rožič – član 
 
Odbor za hmeljarstvo, ki je v enakem sestavu kot pri KGZS:  
1. Domen Marovt – predsednik  
2. Damjan Golavšek – član 
3. Božo Kobold – član 
4. Milan Lesjak – član  
5. Jaka Orožim – član  
6. Boštjan Povše – član  
7. Jernej Ribič – član 
8. Franc Puklavec – član  
9. Rok Sedminek – član  
 
V kolikor se članstvo v odboru  za hmeljarstvo pri KGZS spremeni, se  spremeni tudi 
članstvo v tem odboru pri združenju hmeljarjev Slovenije. 
 
Disciplinska komisija:  
1. Ivo Povše – predsednik  
2. Frančišek Gajšek – član 
3. Martina Lesjak - Povše – članica 
 
Odbor za promocijo: 
1. Ivan Oset – predsednik  
2. Anton Grobler – podpredsednik 
3. Špela Razboršek – članica  
4. Andrej Kramer – član  
5. Marko Novak – član  
6. Boštjan Povše – član  
7. Jernej Ribič – član  
8. Ciril Terglav – član  
 
Oglasil se je Slavko Leskošek, predsednik odbora za promocijo in prosil za razrešitev, saj mu 
nagaja zdravje. Prav tako za je razrešitev zaprosil Anton Rožič in predlagal, naj vključijo v 
odbor koga mlajšega.  
 
Občni zbor je zato na kandidatno listo v Komisijo za priznanja in odlikovanja predlagal:   
1. Aljoša Uršič – predsednik  
2. Ivan Oset – član  
3. Davorin Vrhovnik – član 
 
Anton Grobler je predlagal, da bi v Odbor za promocijo vključili koga od Koroških hmeljarjev. 
Občni zbor je predlagal na zboru prisotnega Vinka Vranjek in ga potrdil z aplavzom. 
 
Delovni predsednik je še enkrat prebral kandidatno listo za Odbor za promocijo oin sicer: 
 
1. Ivan Oset – predsednik  
2. Anton Grobler – podpredsednik 
3. Špela Razboršek – članica  
4. Andrej Kramer – član  
5. Marko Novak – član  
6. Boštjan Povše – član  
7. Jernej Ribič – član  
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8. Ciril Terglav – član 
9. Vinko Vranjek – član  
 
V razpravo se je vključil Ivan Jošt z mnenjem, da bi bilo potrebno omejiti mandate v vodstvu 
Združenja in da je potrebno vključiti več mladih. 
 
Janez Oset je v odgovor povedal, da je Združenje že v prejšnjem mandatnem obdobju 
pomladilo Upravni odbor s 4 mlajšimi člani, prav tako so sedaj za novo mandatno obdobje 
predlagani 3 mlajši člani. V Upravnem odboru ne morejo biti samo eni, nekaj mora biti 
starejših in nekaj mlajših, ki se dopolnjujejo v znanju in izkušnjah.  
 
Delovni predsednik je občni zbor vprašal ali soglaša, da glasujemo o celotnem predlogu 
skupaj ali glasujemo posamezno za predsednika, blagajnika, tajnika  in upravni odbor, 
nadzorni odbor ter odbore in komisije. Občni zbor se je strinjal z glasovanjem o celotnem 
predlogu skupaj.  
 
Delovni predsednik je prosil prosil, verifikacijsko komisijo, za ugotovitev odločitev občnega 
zbora. Ker ni bilo nobenega glasu proti in nihče se ni vzdržal glasovanja je delovni 
predsednik ugotovil, da je občni zbor potrdil kandidate za mandatno obdobje 2024-2028 in 
predlagal OZ da sprejme sprejme:  
 

2. sklep: Organi Združenja hmeljarjev Slovenije v mandatnem obdobju 2024-2028 
so:  
Predsednik: Janez Ivan Oset 
Blagajnik: Anja Bizjak 
Tajnik: Alenka Šaver 
 
Upravni odbor :   
1. Ivan Oset  
2. Ivan (Janko) Bizjak  
3. Andreja Hace  
4. Jernej Ribič  
5. Klemen Ocvirk  
6. Jaka Orožim  
7. Marta Rojnik  
8. Marko Novak  
9. Aljoša Uršič  
10. Domen Marovt  
11. Aktualni starešina v mandatu  
 
Nadzorni odbor:  
1. Milan Pustoslemšek – predsednik  
2. Boštjan Škrabar – član   
3. Klemen Šalej  – član 
 
Komisija za priznanja in odlikovanja :   
1. Aljoša Uršič – predsednik  
2. Ivan Oset – član  
3. Davorin Vrhovnik – član 
 
Odbor za hmeljarstvo, ki je v enakem sestavu kot pri KGZS:  
1. Domen Marovt – predsednik  
2. Damjan Golavšek – član 
3. Božo Kobold – član 
4. Milan Lesjak – član  
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5. Jaka Orožim – član  
6. Boštjan Povše – član  
7. Jernej Ribič – član 
8. Franc Puklavec – član  
9. Rok Sedminek – član  
 
V kolikor se članstvo v odboru  za hmeljarstvo pri KGZS spremeni, se  
spremeni tudi članstvo v tem odboru pri združenju hmeljarjev Slovenije. 
 
Disciplinska komisija:  
1. Ivo Povše – predsednik  
2. Frančišek Gajšek – član 
3. Martina Lesjak - Povše – članica 
 
Odbor za promocijo: 
1. Ivan Oset – predsednik  
2. Anton Grobler – podpredsednik 
3. Špela Razboršek – članica  
4. Andrej Kramer – član  
5. Marko Novak – član  
6. Boštjan Povše – član  
7. Jernej Ribič – član  
8. Ciril Terglav – član 
9. Vinko Vranjek – član 

 
Po potrditvi predsednika, tajnika, blagajnika, novih članov odborov in komisij je delovni 
predsednik dal besedo novo izvoljenemu predsedniku Janezu Ivanu Osetu. 
 
Novi predsednik se je zahvalil za težko zadano nalogo. Povedal je, da je bilo v preteklem 
obdobju veliko narejenega. Že v prejšnjem mandatnem obdobju smo vključili v Upravni odbor 
mlajše člane, vedno se učimo drug od drugega in med nami mora biti sodelovanje. Iskreno si 
želi, da bi navezali še bolj trdne stike s KGZS in prav je, da smo se poenotili – SO za 
hmeljarstvo pri KGZS in Odbor za hmeljarstvo pri Združenju, saj so vsi mladi hmeljarji, 
poznajo hmeljarstvo in problematiko. Res je vesel mladih v Združenju, npr. Jernej Ribič, ki je 
vstopil v UO v prejšnjem mandatu, je tudi strokovni tajnik in poročevalec na sejah IHGC, prav 
tako pa tudi vodja notranje kontrole. Vesel je, da imamo IHGC, s katerim smo zelo povezani 
in nam daje strokovno pomoč, vsako leto imamo 9 tehnoloških sestankov. Veliko nalog 
izpeljemo, vseh nam ne uspe. Zagotovo pa lahko reče tudi v imenu vseh novoizvoljenih 
članov, da bo vsak po svojih močeh delal za dobrobit slovenskega hmeljarstva. 
 
 
Ad 14) Razprava po poročilih in beseda gostov 
 
Delovni predsednik je navzoče člane in goste povabil, da sodelujejo v razpravi po podanih 
poročilih.  
  
V razpravi so sodelovali: 
Marko Repnik – župan Občine Prebold je vse navzoče pozdravil, meni, da Združenje dela 
odlično in vesel je sodelovanja. V letu 2024 želi bolj prizanesljivo leto, dobro sodelovanje še 
naprej in srečno. 
 
Aleksander Reberšek – poslanec Državnega zbora RS je vse navzoče pozdravil in se 
zahvalil za vabilo. Poudaril je, da je vedno vesel vabila in vedno rad pride, srečujemo se tudi 
na drugih prireditvah. V preteklem obdobju ste veliko naredili in hvala vam za vaše delo, 
hvala vsem, ki delate, predvsem pa hmeljarskemu paru za promocijo. Kmetje se morate bolj 
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povezati in skupaj nastopiti, ker le tako se vas bo slišalo in boste kaj dosegli. V Evropi so 
protesti in začeli so se tudi pri nas. Prav je tako, saj se v državi premalo zavedamo, da je 
kmetijstvo pomembno, ker prideluje hrano Slišal sem, da vas bo v kratkem sprejela ministrica 
in upam, da boste v pogovorih čim več dosegli. Avtocesta nam bo vzela ogromno plodne 
zemlje, sedaj nam jo bodo dodatno tudi suhi zadrževalniki. Potrebno je najti ustrezne rešitve, 
ko plodno zemljo vzameš, je nimaš več. Če me potrebujete za kako pomoč, sem vam vedno 
na voljo. Želim vam dobro letino in dobro prodajo. 
 
Janko Kos – župan Občine Žalec je vse navzoče pozdravil, iz poročil je razbral, da 
Združenje dela dobro in veliko. Sam vedno nagovori tujce, ki pridejo v Žalec, da so v 
središču hmeljarstva in pivovarstva. Na našem področju se krepijo tudi craft pivovarji. 
Hmeljarji Združenje močno potrebujete, soliranje in svoja poltika vas ne bo pripeljala 
nikamor. Združenje hmeljarjev Slovenije je močno in prepoznavno in ima svoj vpliv v 
institucijah. Imate tudi Odbor za promocijo ter hmeljarski par, ki naredi ogromno za promocijo 
hmeljarstva. Slišal sem pripombe o omejitvi mandata. A če kdo dela dobro, naj vendar dela, 
za koga pa je mogoče kdaj še en mandat preveč. Hvala bogu, da imate Janeza, ki je 
pripravljen delat, je prepoznavna osebnost in ima ugled. On bo nastavljal glavo, mladi pa mu 
pri delu pomagajte. Sam sem bil vedno na strani hmeljarjev. Vedno sem se boril, da 
negativne silnice iz Slovenj Gradca ne pridejo tudi k nam. Poskusi so bili in še bodo. Zato 
pazite, da ne boste silili k naseljem tam, kjer nasadov prej ni bilo. Držite skupaj in bodite bolj 
povezani. Danes vas je na občnem zboru veliko premalo.  
 
Alan Bukovnik – župan Občine Radlje ob Dravi pozdravi vse navzoče in pove, da je danes 
na OZ kot član Združenja in kot župan. Vsem skupaj, novemu in staremu vodstvu želi, da bi 
nam narava v tem letu pomagala, da bomo obirali dobro letino. Seveda si želimo tudi dobro 
prodajo z dobrimi cenami. 
Vsem skupaj prinaša pozdrave tudi od predsednice TD Radlje ob Dravi Antonije Račnik. 
 
Bojan Cizej – direktor IHPS Žalec čestita vsem novim in starim članom ter Janezu za 
njihovo delo. V Žalcu je bila danes ministrica za kmetijstvo ga. Mateja Čalušić in pohvalila 
sodelovanje med hmeljarji in IHPS. Vsekakor moramo vsi skupaj delati na promociji 
hmeljarstva in na kvaliteti hmelja, da ne bodo imeli trgovci pripomb. Tu je naloga IHPS 
pomembna. Avgusta 2024 bo tudi meni potekel mandat in bom ponovno kandidiral, vendar 
le, če bom imel podporo hmeljarjev in Združenja. 
 
Marjan Golavšek – podpredsednik KGZS pozdravi vse navzoče. Meni da si brez strokovnih 
služb težko predstavljamo delo KGZS. Bile so težnje, da bi se strokovne službe izločile in šle 
pod državo, vendar bodo po novih informacijah ostale še naprej pod KGZS. Prav je, da ima 
hmeljarstvo svoje strokovne službe v KGZS in SO za hmeljarstvu je bil v preteklem letu zelo 
aktiven. Žal veliko predlogov in pobud ni šlo skozi zaradi razmer na MKGP, ko kar nekaj 
časa ni bilo sogovornikov zaradi menjave ministrice. 
 
Stanko Jamnik – direktor KGZ Celje pove, da je prišel s sestanka območne enote KGZS, 
kjer so razpravljali o problematiki v kmetijstvu. V Evropi so kmetje odločno stopili v bran svoje 
zemlje in svojih pravic. Brez zemlje ne bo pridelave hrane. Sam sicer meni, da se danes hiše 
približujejo hmeljiščem in ne obratno. Kmetov je v Sloveniji le še 4%, premalo, da bi bili 
slišani, čeprav je pridelava hrane še kako pomembna. Zato moramo biti povezani in 
nastopati skupaj, le tako bomo postali pomebnejši in nam bo lahko kaj uspelo. Vsem želi 
dobro delo v hmeljarstvu in drugih pridelavah.  
 
Branko Ribizel – predsednik TD Braslovče je vesel našega dobrega sodelovanja predvsem 
pri pripravi in izvedbi Dneva hmeljarjev. Lani je bila specifična situacija in smo ga morali 
prestaviti. Ves dobiček od dneva hmeljarjev je bil namenjen za pomoč poplavljenim in zbrali 
so 18.450 €. Zahvaljuje se Občini Braslovče za pokritje stroškov prireditve. Tudi letos bo Dan 
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hmeljarjev, upa da bo potekal normalno drugo nedeljo v avgustu in da bo služilo tudi vreme. 
Že sedaj vabi vse na prireditev. 
 
Minca Marovt – predsednica Društva podeželske mladine Spodnje Savinjske doline 
pozdravi vse navzoče, se zahvali za sodelovanje in povabi na njihov Občni zbor, ki bo v to 
soboto 2. marca. 
 
 
Delovni predsednik se je vsem sodelujočim v razpravi prav lepo zahvalil in zaključil razpravo.  
 
Predlagal je, da zbor sprejme naslednji: 

3. sklep: Občni zbor sprejme: 
- poročilo predsednika o delu v letu 2023 in preteklem mandatnem obdobju, 
- poročilo hmeljarskega  starešine in princese za čas do občnega zbora, 
- poročilo blagajnika o finančnem poslovanju Združenja hmeljarjev Slovenije 

v letu 2023, 
- poročilo tajnika za leto 2023, 
- poročilo nadzornega odbora za leto 2023, 
- poročilo komisije za priznanja in odlikovanja, 
- poročilo odbora za hmeljarstvo, 
- poročilo odbora za promocijo in 
- poročilo disciplinske komisije. 

 
Predlog sklepa je delovni predsednik dal na glasovanje. 
 
Občni zbor je predlog sklepa potrdil z dvigom rok, proti ni glasoval nihče, vzdržal pa se prav 
tako ni nihče. 3. sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 15)  Plan dela in finančni plan za leto 2024 
 
Predlog je podal predsednik Združenja Ivan Oset, ki je povedal, da je program dela bil 
obravnavan tudi na 36. in 37. seji upravnega odbora Združenja in ga občnemu zboru daje v 
razpravo in sprejem. Povzel je plan dela in finančno konstrukcijo, nekatere aktivnosti v letu 
2024 so bile že izpeljane. 
 
Tajnica Alenka Šaver je dodatno povedala, da med predvidenimi prilivi iz javnega razpisa še 
niso zajeta morebitna sredstva iz Javnega razpisa za dodelitev pomoči za ohranjanje in 
spodbujanje kmetijstva in podeželja v občini Žalec – podpora delovanju društev s področja 
kmetijstva in razvoja podeželja, ker razpis še ni objavljen in ne vemo, kakšne zahteve bo 
imel, saj se obetajo novosti v razpisu. 
 
Delovni predsednik je predlagal, da občni zbor o predlogu plana dela razpravlja in vprašal, če 
ima mogoče kdo še kakšen nov predlog k programu dela.  
 
Ker razprave ni bilo je delovni predsednik dal predlog programa dela in finančni plan za leto 
2024 na glasovanje. 
 
Občni zbor je predlog programa dela in finančni plan za leto 2024 potrdil z dvigom rok, proti 
ni glasoval nihče, vzdržal pa se prav tako ni nihče. 
 
Delovni predsednik je ugotovil, da je predlog soglasno sprejet, zato je v potrditev predlagal  
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4. sklep: Občni zbor potrdi plan dela in finančni plan ZHS za leto 2024 in sicer: 
 

      

Navedba dejavnosti (prireditve, 
sejmi, razstave, predavanja, seje, 
ipd.) 

Izvedba 
programa 
(planirani 
datum) 

Plan. 
sredstva 

Lastni 
viri 

Sofinan
c. 

Javni 
razpis 

Srečanje hmeljarjev, hmeljarskih 
družin in članov ZHS 

6.1. 2.000 1.350   650  

61. hmeljarski seminar - Portorož 6.2. in 7.2.       0    

Občni zbor Zveze turističnih 
društev 

22.2.       0    

Aktivnosti za pridobitev tuje 
sezonske delovne sile 

februar in 
marec  

  100   100   

Občni zbor  29.2. 1.500 1.500   

Otvoritev Fontane piv  30.3.    100    100   

Šentjurski sejem - Tabor 21.4.    100    100   

Košnja po starem pri Obrezovem 
kozolcu 

25.5.    100    100   

Naj piva Slovenije  25.5.    100      50         50 

Lepa nedelja v Petrovčah  2.6.    100    100   

20. obletnica ustanovitve društva 
in delovanja ZHS 

14.6. ali 
15.6. 

3.000 2.950         50 

Strokovna ekskurzija v Španijo – 
6 dni 

25.6. do 
30.6. 

45.000 1.400  43.300      300 

Pivo in cvetje Laško sredina 
julija 

     200    150         50 

Tekma koscev, grabljic in 
šrangarjev – Sv. Lovrenc – 
Prebold 

4.8.       200    200   

Svetovni dan piva – Krigl fest   2. do 4.8.      200   150          50 

Slavnostna seja ob 62. dnevu 
hmeljarjev  

9.8.      700   700   

62. dan hmeljarjev v Braslovčah 11.8.   3.000 2.950        50 

Marijin praznik v Petrovčah 15.8.     100    100   

Po hmeljarski poti Žalec 31.8.     100    100   

Srečanje fontan  7.9.     200    200   

Dan turizma in trgatev  27.9.     100    100   

Hmeljarski likof  Radlje ob Dravi 29.9.     400    400   

Hmeljarski likof v Žalcu in  7. 
Savinjski Oktoberfest 

5.10.     3.500 2.100   1.000    400 

Slomškova nedelja na Ponikvi 6.10.     300    300       50 

Zaključek sezone fontane piv 
Žalec 

26.10.     100    100   

Jesenska strokovna ekskurzija – 
pridobiv. dobrih praks 

oktober 3.000   900 2.000    100 

Najlepši kraj, hiša, kmetija 7.11.         0         0   

Brau Beviale Nürnberg, Nemčija 26.do 
28.11.  

19.000 16.000 3.000  

Strokovna predavanja  po potrebi  
3-4 x letno 

  1.000     700     300 

Sodelovanje pri Eko muzeju 
hmeljarstva in pivovarstva Žalec 

stalna 
naloga 

  1.000  1.000   

Odbor za hmeljarstvo ZHS      500    500   
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pripravlja predloge za reševanje 
hmeljarske problematike  

stalna 
naloga 

Notranja kontrola za certificiranje 
zaščitenega geografskega 
porekla 

stalna 
naloga 

  9.000  9.000   

Dopolnjevanje spletne strani in 
materialni stroški 

stalna 
naloga 

1.500 1.500   

Članstvo in sodelovanje v 
mednarodnem Združenju 
hmeljarjev (IHGC) 

stalna 
naloga 

   700    700   

Udeležba na seji  IHGC 
(Mednarodno združenje 
hmeljarjev) 

ko bodo 
sklicane 
(3x letno) 

3.000 3.000   

Nastopi na različnih medijih (TV, 
radio) 

stalna 
naloga 

  300   300   

Aktualni hmeljarski par – 
sodelovanje na prireditvah ZKŠT 
in v hmeljarskih občinah 
Slovenije 

 
stalna 
naloga 

1.500 1.500   

Upravni odbor ZHS se ukvarja z 
vso problematiko v hmeljarstvu 

stalna 
naloga, 
seje po 
potrebi 

  500  500   

Sodelovanje z GIZ trgovcev s 
hmeljem  

stalna 
naloga, 
seje po 
potrebi 

   500   500   

SKUPAJ  102.700 51.350 49.950   1.400 

 
Program se bo še spreminjal in dopolnjeval glede na potrebe oziroma nepredvidene 
prireditve in nastope za medije. 
 
Ad 16) Potrditev članarine za leto 2024 
 
Delovni predsednik je povedal, da je večino članarine za leto 2024 že pobrane, zato je 
občnemu zboru predlagal, da tudi v letu 2024 ostane članarina po članu 15 €.  
 
Delovni predsednik je predlog dal na glasovanje. 
 
Občni zbor je predlog potrdil z dvigom rok, proti ni glasoval nihče, vzdržal pa se tudi ni nihče. 
 
Delovni predsednik je ugotovil, da je  predlog soglasno sprejet, zato je v potrditev predlagal 
sprejem sklepa in sicer:  
 

5. sklep: Občni zbor potrdi članarino po članu Združenja hmeljarjev Slovenije za 
leto 2023 v višini 15 €. 

 
Janez Oset se je lepo zahvalil vsem, ki so pobirali članarino in pri tem razdelili koledarje in 
voščilnice. Meni, da osebno voščilo in stisk roke velja več, pa tudi članarine se na ta način 
pobere več. 
 
Ad 17) Razno  
Delovni predsednik je povabil še k razpravi, če bi kdo želel. 
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Ivo Povše je med gosti na OZ pogrešal predstavnike Zadrug in menil, da je tudi to znak, kako 
so povezane s kmeti. 
 
Janez Oset je opravičil predsednik ZZS, ki je naprej potrdil svoj prhod, potem pa se je 
opravičil le uro pred OZ zaradi nujnega sestanka. 
 
Anton Grobler je predlagal, da bi bil kak novi starešina s Koroške, Ormoža, Dornave ali 
Ptuja. 
 
Janez Oset je povedal, da je pobuda dobra, da so v preteklosti že predlagali kakega 
starešina tudi s teh področij a ni bilo pozitivnega odziva.  
 
Milan Pustoslemšek se je kot predsednik GZ Žalec zahvalil ZHS za sodelovanje v pripravah 
in na sami izvedbi Kongresa Gasilske zveze Slovenije v l. 2023. Na vseh dogodkih so 
sodelovali hmeljarski par, predsednik Združenja in v Žalcu tudi starešine. Ogromno so 
naredili za promocijo Savinjske doline in hmeljarstva, nekateri udeleženci sploh niso vedeli, 
da v Savinjski dolini raste hmelj in da je hmelj v pivu. Vsi delajmo na tem, da bo Savinjska 
dolina ostala tako lepa in zelena. Zahvaljuje se tudi podjetju Šotori Petre za sodelovanje. Vsi 
moramo še naprej delati skupaj in sodelovati. Upa, da bomo tudi v letošnjem letu sodelovali, 
saj GZ Žalec praznuje 70. letnico.  
 
 
Uradni del občnega zbora se je zaključil ob 16. uri.  
 

 
Delovni predsednik: 

Ciril terglav 
 
 
Zapisala: 
Alenka Šaver 
 
 
Overitelja zapisnika:  
 
Janko Bizjak ________________________ 
 
 
Milan Pustoslemšek___________________ 
 
 
 
Priloge zapisniku občnega zbora: 

• Poročilo predsednika Združenja o delu v letu 2023 in preteklem mandatnem obdobju 

• Poročilo aktualnega hmeljarskega para  

• Poročilo blagajnika Združenja za leto 2023 

• Poročilo tajnika Združenja za leto 2023 

• Poročilo verifikacijske komisije 

• Poročilo komisije za priznanja in odlikovanja 

• Poročilo odbora za hmeljarstvo 

• Poročilo odbora za promocijo 

• Plan dela in finančni plan za leto 2024 

• Poročilo verifikacijske komisije 

• Seznam navzočih na občnem zboru 


